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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de ministers voor Wonen, Wijken
en Integratie en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over de
door het stadsdeel De Baarsjes
georganiseerde snoepreisjes voor
probleemjongeren naar New York.
(Ingezonden 20 november 2009)

1
Bent u bekend met het bericht «De
Baarsjes stuurt reljeugd naar New
York»?1

2
Is het waar dat het stadsdeel De
Baarsjes voor twaalf jongeren een
reis naar New York heeft
georganiseerd en bekostigd om met
het schip De Halve Maen te gaan
varen over de Hudson?

3
Heeft het stadsdeel lokale
scheepseigenaren benaderd over dit
project? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
waarom is er geen schip in de
omgeving van De Baarsjes bereid
gevonden deze jongeren aan boord te
nemen om te leren navigeren,
knopen maken en een verfkwast vast
te houden, eventueel tegen een
vergoeding?

4
Heeft het stadsdeel een afweging
gemaakt over de besteding van deze
gelden? Zo ja, waarom is ervoor
gekozen om € 25.000 te besteden aan
een snoepreisje voor twaalf jongeren

in plaats van aan blauw op straat of
aan het opknappen van de buurt?

5
Is het het stadsdeel toegestaan de
«krachtwijkengelden» op deze wijze
te besteden? Kunt u dit toelichten?

6
Is het waar dat hetzelfde stadsdeel
€ 50.000 uittrekt om bewoners een
cursus te geven «hoe om te gaan met
probleemjongeren»? Kunt u dit
toelichten? Wat vindt u hiervan?

7
Om wat voor jongeren gaat het
precies?

8
Op basis waarvan zijn deze jongeren
geselecteerd als het geen
probleemjongeren zijn? Is het waar
dat deze jongeren op school zitten,
stage lopen of werk hebben of
zoeken? Kunt u toelichten waarom
deze jongeren «een extra stimulans
nodig hebben om de kansen te
benutten die er ook voor hun in de
stad zijn»? Waarom lopen zij «tegen
de grenzen van hun eigen wereld
aan»? Kunt u toelichten wat hiermee
wordt bedoeld? Waarom geldt dat
voor deze twaalf jongeren en niet
voor anderen?

9
Deelt u de mening van de
stadsdeelvoorzitter dat «het project te
vergelijken [is] met een
rechtenstudent die drie maanden met
een beurs naar Harvard mag»? Deelt

u eveneens de mening van het
stadsdeel dat dit project een nuttige
en effectieve besteding van
overheidsgelden betreft?

10
Acht u het wenselijk dat jongeren
beloond worden omdat zij géén
crimineel gedrag vertonen? Of deelt u
de mening dat goed gedrag de norm
is en dus niet hoeft te worden
beloond en juist hard op dient te
worden getreden tegen crimineel
gedrag?

11
Vindt u het terecht dat de
belastingbetaler voor dergelijke
snoepreisjes betaalt?

12
Deelt u de mening dat dit project een
verkwisting van belastinggeld is en
dat dit geld beter had kunnen worden
besteed aan de veiligheid in de
buurt?

13
Bent u in het algemeen van mening
dat we nu eindelijk eens moeten
stoppen met het perverse geknuffel
van probleemjongeren? Kunt u dit
toelichten?

1 De Telegraaf, 16 november 2009.
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